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Atletika

Atletka Hrochová si opět doběhla pro titul v krosu
...– Tereza Hrochová ze Škody Plzeň vyhrála v Dříteči mistrovství republiky v přespolním běhu. Sedmadvacetiletá atletka si doběhla pro čtvrtý titul za sebou.
Osmikilometrovou tratí proběhla v čase 28:22 minut. „Závod byl náročný. Trať je rovinatá, což není můj šálek kávy, protože raději mám...
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Kanoistika - slalom

Kanoistou roku na divoké vodě je kajakář Prskavec
...Jiří Prskavec získal ocenění Král divoké vody za rok 2023. Druhý skončil v anketě Českého svazu kanoistů (ČSK) další slalomář Vít Přindiš, třetí v
absolutním pořadí skončila sjezdařka Marie Němcová.
Olympijský vítěz Prskavec prožil skvělou sezonu, během níž si s předstihem v domácí nominaci...
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Parasport

Premiér ocenil handicapované sportovce
...převzalo celkem 17 sportovců a sportovkyň, mezi nimi členové parahokejového družstva Michal Vápenka a Miroslav Novotný, plavec Arnošt Petráček nebo
Lenka Matoušková, letošní mistryně Evropy v hodu diskem. Premiér Petr Fiala jim poděkoval za skvělou reprezentaci ČR ve světě. „Uspěli jste díky...
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Gymnastika

V Brně se konal druhý ročník Velké ceny Věry Čáslavské, ve smíšených dvojicích se blýskli Češi
...oslavili v hale Sokola Brno zejména skvělou show v závodě smíšených dvojic. V široké konkurenci dokázali zvítězit gymnasté Soňa Artamonová a Ondřej
Kalný. Do Brna se na podnik pojmenovaný po české gymnastické legendě sjeli gymnasté z celého světa. Přispěl k tomu i bývalý český reprezentant David...
sport.ceskatelevize.cz | 26.11.2023 | URL

Plné znění
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Atletka Hrochová si opět doběhla pro titul v krosu
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Plzeň – Tereza Hrochová ze Škody Plzeň vyhrála v Dříteči mistrovství republiky v přespolním běhu. Sedmadvacetiletá atletka si doběhla pro čtvrtý titul za
sebou. Osmikilometrovou tratí proběhla v čase 28:22 minut. 
„Závod byl náročný. Trať je rovinatá, což není můj šálek kávy, protože raději mám kopcovitý, náročnější terén. Holky byly rychlé, takže jsem do toho musela
hodně tlačit. Nemám moc ráda pozici favoritky, za kterou jsem pasována, je to svazující,“ řekla po závodu Hrochová. 

Kanoistika - slalom

Kanoistou roku na divoké vodě je kajakář Prskavec
sport.ceskatelevize.cz | 24.11.2023 | URL

Kajakář Jiří Prskavec získal ocenění Král divoké vody za rok 2023. Druhý skončil v anketě Českého svazu kanoistů (ČSK) další slalomář Vít Přindiš, třetí v
absolutním pořadí skončila sjezdařka Marie Němcová.
Olympijský vítěz Prskavec prožil skvělou sezonu, během níž si s předstihem v domácí nominaci zajistil účast na Hrách v Paříži v příštím roce.
Vyhrál Evropské hry v Krakově, kde získal celkově šesté zlato z mistrovství Evropy, a v Londýně se stal vicemistrem světa.
Ani to mu nicméně nestačilo k vítězství v hlavní svazové anketě o Kanoistu roku, v níž ho letos předčil reprezentant v rychlostní disciplíně Martin Fuksa, mimo
jiné světový šampion na olympijské trati 1000 metrů.
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"Je hezké, že divoká voda jako taková má své samostatné vyhlášení Kanoisty roku neboli Divočáka. Jsem moc rád, že jsem v letošním roce zvítězil. Sezona byla
opravdu skvělá, strašně si vážím toho, jak se mi povedla," uvedl Prskavec.
Přindiš v anketě pořádané sekcí divoké vody obhajoval prvenství, ale nestačil mu ani celkový triumf mezi kajakáři v seriálu Světového poháru.
Vrcholné akce se loňskému mistrovi světa v jeho hlavní disciplíně totiž nevydařily a získal jen bronz v kayakcrossu na Evropských hrách.
Němcová se letos stala na kajaku mistryní světa i Evropy ve sprintu, navíc získala světový bronz v kanoi. V hlavní anketě Kanoista roku už byla vyhlášena
osobností sjezdu.
Ve slalomářské kategorii doplnil Prskavce a Přindiše jako třetí oceněný kanoista Václav Chaloupka, mezi sjezdaři následovali za Němcovou František Salaj a
Matouš Beier.
V anketě hlasovali funkcionáři, rozhodčí, trenéři, sportovní novináři, závodníci a zástupci oddílů.
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Premiér ocenil handicapované sportovce
msmt.cz | 24.11.2023 | URL

Praha 24. listopadu 2023 - Sportovci a sportovkyně, kteří dosáhli mimořádných úspěchů v paralympijských a deaflympijských sportech, převzali v pátek 24.
listopadu ve Strakově akademii ocenění z rukou premiéra Petra Fialy a zmocněnkyně vlády pro lidská práva Kláry Šimáčkové Laurenčíkové. Slavnostního přijetí
handicapovaných sportovců se zúčastnili také státní tajemník v Ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy Ondřej Andrys a předseda Národní sportovní
agentury Ondřej Šebek.

Diplomy převzalo celkem 17 sportovců a sportovkyň, mezi nimi členové parahokejového družstva Michal Vápenka a Miroslav Novotný, plavec Arnošt Petráček
nebo Lenka Matoušková, letošní mistryně Evropy v hodu diskem. Premiér Petr Fiala jim poděkoval za skvělou reprezentaci ČR ve světě. „Uspěli jste díky
měsícům a létům intenzivního tréninku a kondiční přípravy, ale zejména díky svojí vytrvalosti, odhodlání a schopnosti nevzdávat se ani v těch nejtěžších chvílích.
Jsem hrdý na to, že čeští parasportovci dosahují na světovou úroveň a přivážejí medaile z prestižních soutěží,“ uvedl premiér. 
„Úspěchy reprezentantů a reprezentantek zásadně přispívají k tomu, že sportování lidí s handicapem si získává stále víc diváků a fanoušků. Ukazují také cestu
těm, kteří nevěřili, že s handicapem lze žít aktivní život, jehož součástí je i sport. To nás staví před výzvu, abychom dokázali zajistit dostatek bezbariérových
sportovišť a zlepšovali podmínky všem, kdo se sportu chtějí věnovat,“ dodala vládní zmocněnkyně pro lidská práva Klára Šimáčková Laurenčíková. 
„Pořád je třeba připomínat, jak zásadní význam má pravidelný a aktivní pohyb pro spokojený a naplněný život. A na příkladu našich handicapovaných sportovkyň
a sportovců je to vidět dvakrát. Moc jim děkuji za to, jak inspirativní, pozitivní a nadějeplný příklad dávají všem dětem a mladým lidem, kteří z různých důvodů
musejí žít složitější život,“ řekl státní tajemník v Ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy Ondřej Andrys. 
„Sport je mimořádný v tom, že je naprosto pro všechny. Bez rozdílu pohlaví, rasy, věku, národnosti, handicapu či náboženského vyznání. Sport nás zkrátka
všechno spojuje dlouhé desítky let a já jsem pyšný na všechny sportovce, kteří hrdě reprezentují naši zem a zanechávají tak odkaz nejen jako skvělou prezentaci
našeho národa, ale především dalším generacím mladým začínajícím sportovcům, kdy těmito úspěchy dokazují, že nic není nemožné,“ doplnil předseda Národní
sportovní agentury Ondřej Šebek. 

Gymnastika

V Brně se konal druhý ročník Velké ceny Věry Čáslavské, ve smíšených dvojicích se blýskli Češi
sport.ceskatelevize.cz | 26.11.2023 | URL

Sportovní gymnasté ze třinácti zemí všech kontinentů přijeli na druhý ročník Velké ceny Věry Čáslavské. Odkaz české sportovní legendy oslavili v hale Sokola
Brno zejména skvělou show v závodě smíšených dvojic. V široké konkurenci dokázali zvítězit gymnasté Soňa Artamonová a Ondřej Kalný.
Do Brna se na podnik pojmenovaný po české gymnastické legendě sjeli gymnasté z celého světa. Přispěl k tomu i bývalý český reprezentant David Jessen, syn
gymnastky Hany Říčné, který v minulosti závodil na Stanfordskou univerzitu. Mnoho z jejích absolventů a studentů se tak přijelo zúčastnit i na jih Moravy.
Na přeskoku se blýskla vicemistryně světa Kanaďanka Olsenová a Američan Ian Gunther, který je po světě známý hlavně svými videi na sociálních sítích. Ten
předvedl na hrazdě prvek, který dělá jako jediný na světě.
"Udělal jsem tu ten prvek poprvé v závodě, tak o tom možná budu postovat na sociální sítě. Moc to předem neplánuju, tak uvidíme," sdělil Gunther.
Publikum bylo skvělým představením nabuzené a jednotlivé gymnasty podporovalo, takže všichni svými výkony odevzdali maximum. A v takové konkurenci
zvítězili Češi Soňa Artamonová a Ondřej Kalný. "Jsme šťastní oba, je to tak na konci sezony příjemné," hodnotil Kalný.
Památku Věry Čáslavské však bude nutné stále oživovat a pracovat s ní, jelikož většina zahraničních účastníků v tomto poněkud tápala a nevěděla o ní. "Vím, že
tu byla hodně důležitá pro hnutí za svobodu, tak bych to mohl na sociální sítě taky zmínit," podotkl k tomu na závěr Gunther.
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